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ABSTRACT 
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Department of Islamic Family Law, UIN Sayyid Ali Rahmatullah 
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This research is motivated by the existence of a marriage between Syarifah 

and Ahwal where the marriage is not in accordance with the marriage customs of 

Ahlu-al Bayt. Because in the marriage there was a kafa'ah incompatibility 

between the sharifah who were the Ahlu-al Bayt family and the ahwal who were 

among the common people. This research is located in Malang district. 

The formulation of the problem in this study consists of two problem 

formulations, namely: 1) what is the perspective of Habaib Malang about the 

concept of kafa'ah syarifah women with ahwal? 2) How is the concept of kafa'ah 

marriage for Syarifah women with the perspective of Syarifah Malang?. The aims 

of the research are 1) to find out how the perspective of Habaib Malang is about 

the concept of Kafa'ah Syarifah women with ahwal, 2) to find out how the concept 

of Kafa'ah marriage to Syarifah women is from the perspective of Syarifah 

Malang. 

type of field research (field research). With the qualitative method in 

collecting data, namely interviews, while the data analysis techniques researchers 

used data reduction (data reduction), data presentation (data display) and drawing 

conclusions. Checking the validity of the data using accuracy, extension in the 

field, triangulation, transferability, dependence and certainty. The research stages 

are 1. Pre-field stage 2. Field work stage 3, data analysis stage. 

The results of the study are (1) in the Habaib perspective, the concept of 

sharifah marriage with ahwalnot in accordance with the law of marriage among 

Ahlu-al Bayt because it is not in accordance with the concept of kafa'ah. (2) 

Syarifah perspective in Malang district regarding the concept of Kafa'ah Syarifah 

women with ahwal. there are two views, the first view is that the syarifah must 

comply with the applicable regulations in the marriage custom of Ahlu-al Bayt, 

namely that he must marry someone who is sekufu (habaib). The second 

perspective is that the concept of sekufu is not based on lineage but on one's piety 
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 الملخص

الحبائب و الشريفة مالانغ على كفاءة نكاح المراة , نظرة ١٢١٠٢١٨٣١٦٥ ,نا الرماناحمد رد الي
الشريفة مع الاحوال , قسم قانون الالاسرة الاسلامي , الجامعة الا سلامية 

 الحكوميه , السيد علي رحمة الله تولونعاجونج , المستشار: الاستاذ احمد مصنيف.

 الاحول .الشريفة. والكفاءة, الحبايبب الكلماتَٰالاشارية:

ء هذا البحث هو وجود زواج بين سريفة وأوال حيث لا يتوافق الزواج مع عادات الدافع ورا
زواج أهل البيت. لأنه في الزواج كان هناك تناقض في الكفالة بين الشريفة الذين كانوا من أهل 

 نج.البيت والأحول الذين كانوا من عامة الناس. يقع هذا البحث في منطقة مالا

( كيف نظرة الحبائب مالانغ الكفاءة في نكاح المراة ١مسائل هذا البحث منها : )
( كيف الشريفة نظرة مالانغ الكفاءة في نكاح المراة الشريفة مع ٢الشريفة مع الاحوال ؟ ,)

( لمعريفة و تفهيم كيف نظرة الحبائب مالانغ الكفاءة في ١الاحوال؟. اهداف من  هذا البحث )
لمعريفة و تفهيم كيف الشريفة نظرة مالانغ الكفاءة في نكاح (  ٢اة الشريفة مع الاحوال )نكاح المر 

 المراة الشريفة مع الاحوال.

الأسلوب الذي يستخدمه الباحث أسلوب نوعي ونوع البحث الميداني )بحث ميداني(. 
ما تستخدم تقنية والتقنية التي استخدمها الباحث في جمع البيانات هي المقابلات والتوثيق ، بين

نات للباحث تقليل البيانات )تقليل البيانات( وعرض البيانات )عرض البيانات( تحليل البيا
واستخلاص النتائج. التحقق من صحة البيانات باستخدام الدقة والامتداد في المجال والتثليث 

 ٣ل الميداني ة العم. مرحل٢. مرحلة ما قبل الحقل١وقابلية النقل والاعتماد واليقين. مراحل البحث
 تحليل البيانات.، مرحلة 

( في منظور الحبيب مفهوم زواج الشريفة مع أحواللا يتوافق مع ١وكانت نتائج الدراسة )
( منظور الشريفة في منطقة ٢لأنها لا تتفق مع مفهوم الكفاية. )أهل البيتقانون الزواج بين 
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الأول هو أن أحوال. هناك رأيان ، الرأي  مالانج فيما يتعلق بمفهوم نساء الكفاح السوريات مع
السارية يجب أن تمتثل للوائح المعمول بها في زواج أهل البيت ، أي أنه يجب أن يتزوج من سيكوفو 

 لا يقوم على النسب بل على التقوى.كفاءة  )حبيب(. المنظور الثاني هو أن مفهوم 

. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


